
Komárom Város Polgármesteri Hivatala
Komárom, Szabadság tér 1. Tel. 541-300.

Szám: 1-1/2009.

JEGYZŐKÖNYV

Készült Komárom Város Képviselő-testülete 2009. január 18-án megtartott ülésén.

Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint,
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
Dr. Szeidl Bernadett aljegyző
valamint a Polgármesteri Hivatal előterjesztések szerint illetékes
munkatársai

Zatykó János: Köszönti a Képviselő-testület ülésén megjelenteket. Megállapítja, hogy
az ülés határozatképes, jelen van 16 fő képviselő. Az ülést megnyitja.
Napirend előtti felszólalásra jelentkezett Nagy Zoltán képviselő úr. Interpellációt
nyújtott be Dr. Mészáros Gyula képviselő úr.
Javaslatot tesz a napirendi pontokra a meghívóban jelzettek szerint azzal a
kiegészítéssel, hogy napirendről javasolja levenni „Komárom Város Képviselő-
testülete és szervei új Szervezeti és Működési Szabályzata” és a „Rex Állatvédő
Egyesület kérelme” című előterjesztéseket. Javasolja napirendre venni a
„Luxusadóról szóló rendelet-tervezet hatályon kívül helyezése” című előterjesztést.
Javasolja, hogy a városi rendőrkapitány és főkapitány úr beszámolójára 10 órakor
kerüljön sor.

Sárai János: A Komárom, Kossuth L. u. 47. szám alatti ingatlan megvásárlására
vonatkozó előterjesztést nyílt ülésen javasolja tárgyalni.

Zatykó János: Eddig a vagyonnal kapcsolatos ügyeket zárt ülésen tárgyalták.
Kérdése, a Képviselő-testület az előterjesztést nyílt ülésen kívánja tárgyalni?

- A Képviselő-testület 15 igen, 1 nem szavazattal az előterjesztést nyílt ülésen
tárgyalja.

Nagy Zoltán: Az év elején a gáz hiány érintette Magyarországot is. Volt olyan ország,
ahol a mennyiséget kellett korlátozni és volt, ahol csak a nagy üzemeket kellett
lezárni. Magyarországot nem érintette érzékenyen a probléma.
Európa több országa gázfüggése hatalmas.  Európai uniós szinten és
magánemberek szintjén tenni kell azért, hogy ne legyen probléma. A régebbi
ingatlanok fűtőrendszere alapja többé-kevésbé még megvan. Ahol egyszerűbben
elvégezhetik a felújítást, azt végezzék el. A régi fűtésrendszereket ha átvizsgálják,
akkor a következő éven nem éri felkészületlenül az önkormányzatot az esetleges
gázhiány.

Sárai János: Egyetért a felvetéssel, mindenki tegye meg a maga területén, amit
lehet. Jól át kell gondolni, hogy mit szeretnének tenni.
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Zatykó János: A gázkorlátozás Komárom városát egy napon, egy üzemmel érintette.
A Képviselő-testület jól döntött, amikor a geotermikus energia használata lehetőségét
vizsgálta meg.

NAPIREND:

1. Komárom Város 2009. évi Költségvetése meghatározása – I. forduló.
    Előadó: Zatykó János polgármester
                 Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

2.,  Rendelet-tervezet  A helyi építészeti örökség védelméről szóló 2005. évi  41.
számú (XII. 15.) önkormányzati rendelt módosításáról.
Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

3., Rendelet-tervezet a céljelleggel nyújtott önkormányzati pénzügyi támogatások
rendjéről.
Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

4.,  Térfigyelő kamerarendszer üzemeltetése.
      Előadók: Zatykó János polgármester

               Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

5.,  Az Oktatási és Kulturális Minisztérium szakfelügyeleti vizsgálata megállapításai
alapján intézkedési terv jóváhagyása.

      Előadók: Zatykó János polgármester
               Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

6.,  Az Állami Számvevőszék Komárom város Önkormányzata gazdálkodási
rendszerének átfogó ellenőrzése által megállapított hiányosságok felszámolására
elfogadott intézkedési terv végrehajtásáról összefoglaló beszámoló.

      Előadók: Zatykó János polgármester
               Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

7.,  Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két ülés közötti
fontosabb eseményekről, tárgyalásokról, intézkedésekről, az    önkormányzati
beruházások állásáról, az önkormányzat likviditási helyzetéről, az önkormányzati
bizottságok munkájáról, döntéseiről.

      Előadó: Zatykó János polgármester

Komárom Város Rendőrkapitányság Vezetője tájékoztatója Komárom város
közrend- és közbiztonsága helyzetéről.

      Előadó: Dr. Forrai Zsolt r.alezredes

8.   Interpellációk.
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9.,  E g y e b e k.

a/ A Csillag Óvoda vezetői álláshelyének meghirdetése.
       Előadó: Zatykó János polgármester

b/ A Komáromi Szociális Közalapítvány alapító okiratának módosítása.
       Előadó: Zatykó János polgármester

c/ Szent István szobor költségeihez történő hozzájárulás
      Előadó: Zatykó János polgármester

d/ Komárom város Önkormányzata tulajdonában álló kikötő és ponton (1583/4 és
1583. hrsz-ú terület) kezelése, üzemeltetése

      Előadó: Zatykó János polgármester

e/ Almásfüzitői Sport Club bérleti szerződés módosítás iránti kérelme.
      Előadók: Zatykó János polgármester
                     Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

f/ Kérelem a Komárom, Kossuth L. u. 47. szám alatti ingatlan megvásárlására.
      Előadók: Zatykó János polgármester
                     Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

g/ Kérdések, bejelentések.

h/ Jelentés a 83/2007. (IV. 19.) számú képviselő-testületi határozatok
végrehajtására.

   Előadók: Zatykó János polgármester
                     Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző Zárt ülés!

i/ Lakáscsere bérlő kezdeményezésére.
      Előadók: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző Zárt ülés!

j/ Önkormányzati tulajdonban lévő lakóépület, valamint lakások bérlői további
jogosultsága – szociális helyzet alapján létrejött bérleti- jogviszony vizsgálata a
Hétvezér utca 16. szám alatti épület a Gyár utca 26-30/1., Laktanya-köz 10-16/6.,
Mártírok útja 25/A. 3/1. szám alatti lakások tekintetében.

      Előadó: Zatykó János polgármester Zárt ülés!

k/ Önkormányzati tulajdonban lévő bérlakásokra bérbevételi ajánlatok.
      Előadó: Zatykó János polgármester

l/ Hétvezér utca 10-12-ben  megvalósuló projekt bemutatása, értékelése.
Előadók: Zatykó János polgármester

                      Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző Zárt ülés!
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m/ A komáromi 30 hrsz-ú, a volt Mezőgazdasági Kombinát Igmándi úti
irodaépületének felajánlása értékesítésre.

      Előadók: Zatykó János polgármester
                     Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző Zárt ülés!

n/  Fontana Bük Ingatlanhasznosító Kft. tulajdonában lévő, a Lengyár területén
található

      385/171/A/2., 1385/172, 1385/174, és a 1385/192 hrsz-ú ingatlanok felajánlása
      értékesítésre.
      Előadók: Zatykó János polgármester

     Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző Zárt ülés!

o/ A Gyár utca 14. szám alatti ingatlan értékbecsléséről beszámoló.
      Előadók: Zatykó János polgármester
                     Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző Zárt ülés!

p/ A „Saxum” Kft. jegyzett tőkéjének rendezése az apport bejegyzésével.
      Előadók: Zatykó János polgármester
                       Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző Zárt ülés!

r/ 2007. évi ügyvezetői prémium kifizetéséhez fedezet biztosítása.
       Előadó: Zatykó János polgármester Zárt ülés!

s/ Komturist-Komárom Kft. Alapító Okirata módosítása.
Előadó: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző Zárt ülés!

t., Komáromi Városi Televízió Kft. Alapító Okirata módosítása.
Előadó: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző Zárt ülés!

u., GLOB Komárom belvárosra tervezett kiskereskedelmi projektje.
Előadó: Hornig Rudolfné alpolgármester Zárt ülés!

- A Képviselő-testület a javasolt tárgysorozatot 16 igen szavazattal elfogadja.

1. Napirendi pont: Komárom Város 2009. évi Költségvetése meghatározása – I.
forduló.

Előadó: Zatykó János polgármester
   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: A Pénzügyi Bizottság javasolja, hogy az előterjesztést további
átdolgozásra a Képviselő-testület a hivatalnak adja vissza.
Február hónapra várhatóan elkészül a Képviselő-testület által is támogatható
költségvetés.
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A határozati javaslat 1. pontjában a napirend átdolgozásra történő visszaadását, a 2.
pontban a februári ülésre történő előterjesztésről döntenek.
Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

1/2009.(I. 28.) számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő-testülete a 2009. évi költségvetését meghatározó
rendelet-tervezet megtárgyalását elnapolja, és elrendeli  a beterjesztett
költségvetési rendelet-tervezetnek a Magyar Köztársaság 2009. évi
költségvetéséről szóló 2008. évi CII. törvény várható módosításaihoz igazodó
korrekcióinak végrehajtását, valamint hiány nélküli, aktualizált költségvetési
javaslatnak a Képviselő-testület 2009. februári ülésére történő beterjesztését.

Határidő: 2009. február 19.
Felelős:   Zatykó János polgármester

    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
    Császár Irén osztályvezető

2., Napirendi pont: Rendelet-tervezet  a helyi építészeti örökség védelméről szóló
2005. évi  41. számú (XII. 15.) önkormányzati rendelt
módosításáról.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést megtárgyalta az Ügyrendi és a Műszaki Bizottság. A
bizottságok az előterjesztést elfogadásra ajánlja. A Közigazgatási Hivatal
törvényességi felhívással élt a rendelettel kapcsolatban, ezért szükséges a
módosítása.

Koppány Csaba: A rendeletek egy részét apróbb-nagyobb hibák miatt a
Közigazgatási Hivatal visszaadja, de az ő levelükben is van tárgyi tévedés.

Zatykó János: Kéri, szavazzanak a rendelet-tervezetről.

- A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 16 igen szavazattal elfogadja.

Komárom Város Képviselő-testülete
2009. évi 1. számú (I.29.) önkormányzati
rendelete:

- a helyi építészeti örökség védelméről szóló
2005. évi 41. számú (XII.15.) önkormányzati
rendelet módosításáról.

(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve van.)
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3., Napirendi pont: Rendelet-tervezet a céljelleggel nyújtott önkormányzati pénzügyi
támogatások rendjéről.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést tárgyaló bizottságok véleménye a kiegészítő
anyagban szerepel.

Dr. Szeidl Bernadett: A rendelet egy korábbi rendelet átdolgozásával indult, majd
észrevételek érkeztek képviselőktől, civil szervezetektől. A beterjesztett rendelet-
tervezet új szabályozásokat tartalmaz. A rendelet hatálya minden jogi személyiség,
jogi személyiséggel nem rendelkező társaságra, magánszemélyekre, intézményekre
is kiterjed. Az Oktatási Bizottság a 3. §-ban az „önkormányzati” szó hatályon kívül
helyezését javasolta. Ez az észrevétel nem állja meg a helyét, mivel önkormányzati
intézményt is támogathatnak. Gazdasági társaságok és más társaságok támogatása
is előfordul, egyedi kérelemmel is fordulhat szervezet a Képviselő-testülethez, de
ebben az esetben is a rendeletben szereplő eljárást kell lefolytatni. Ezen eljárás
vonatkozik a polgármesteri keretre is, ahol a polgármester döntését utólagos
Képviselő-testületi jóváhagyással kell biztosítani.
Civil szervezettel és képviselőkkel is egyeztettek, de ezen javaslatok 80-90 %-a nem
állta meg a helyét, ezért egy egyeztető bizottság ezen észrevételeket összevonta.

Koppány Csaba: Évek óta szorgalmazzák az egységes szabályozást. Az eddigi
szabályozás sem volt rossz, de minden pontját be kellett volna tartani. A jogszabály
akkor lesz jó, ha minden pontját betartják.

Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a kiegészítő anyagban szereplő
rendelet-tervezetről.

- A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 16 igen szavazattal elfogadja.

Komárom Város Képviselő-testülete
2009. évi 2. számú (I.29.) önkormányzati
rendelete:

- a céljelleggel nyújtott önkormányzati
pénzügyi támogatások rendjéről.

(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve van.)
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4., Napirendi pont: Térfigyelő kamerarendszer üzemeltetése.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést az Ügyrendi és a Műszaki és Pénzügyi Bizottság
tárgyalta. A bizottságok véleménye a kiegészítő anyagban szerepel.
A térfigyelő kamerarendszer kiépítésével kapcsolatban tárgyaltak a városi
rendőrkapitánysággal. A kamerarendszer indítása esetén túl-szolgálati díjat és a
helyiség bérleti díját kell biztosítaniuk. Ezen kívül egy kiegészítő beruházással az
éjszakai üzemeltetést is biztosíthatják.

Győri István: Az önkormányzat évekkel ezelőtt készült a határnyitási eseményekre,
amikor eldöntötte, hogy térfigyelő kamerarendszert épít ki a városban. Segítve ezzel
a rendőrkapitányság munkáját is. A bűnmegelőzésben nagy feladata van
mindenkinek, azonban a felderítés elsősorban a rendőrhatóság feladata. A
kamerarendszerrel – mellyel utólag is vizsgálhatják a területeken elkövetett
eseményeket – a város a rendőrkapitányság munkáját nagy mértékben segítheti. Az
ilyen segítséget meg szokták köszönni, nem pedig újabb igényeket nyújtanak be az
üzemeltetéshez. Az Ügyrendi Bizottság nyilván azért nem támogatta a határozati
javaslat 3. pontját, mert az anyagi jellegű kérdésben további tárgyalásokra van
szükség. Az nem fogadható el, hogy a már kiépített kamerarendszer ne működjön. A
3. pontról polgármester úr nyilván még tárgyalásokat folytat.

Dr. Molnár Attila: Nagyon fontos a térfigyelő kamera rendszer a városban, de a
rendőrkapitány úr tájékoztatójával együtt lehetne tárgyalni, így több információhoz
juthatnának.

Győri István: A határozati javaslat 3. pontját nem tudják elfogadni, mert minden
pénzügyi tételről a költségvetés tárgyalása után dönthetnek.

Dr. Molnár Attila: A határozati javaslat 1. pontjában megállapodás aláírására
hatalmazzák fel polgármester urat. Milyen megállapodást köthetnek, ha az anyagi
dolgokról nem döntenek? Javasolja, hogy a rendőrkapitány úr véleményét hallgassák
meg.

Zatykó János: A határozati javaslat 1. pontjából javasolja törölni a 2. mondatot, így
dönthet a Képviselő-testület.

Sárai János: Kíváncsi lesz arra, hogy a betörés sorozatok megakadályozásában
tud-e segíteni ez a kamerarendszer. A rendőrségnek a bűncselekmények
felderítésére kell nagyobb gondot fordítani. Legyen kamerarendszer, de akkor
minden utcát figyeljenek.

Hamrák Zsófia: Az előterjesztés szinte arra vonatkozik, hogy az önkormányzat
vállalja fel a rendőrség munkáját. A megállapodásban az szerepeljen, hogy melyik fél
mit vállal. Nem az önkormányzatnak, hanem a rendőrségnek kell a lakosságot
megvédenie, az önkormányzat csak segítséget nyújthat.
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Zatykó János: Javasolja, hogy a határozati javaslat 1. pontjából a 2. mondatot
töröljék, mely arra vonatkozik, hogy a polgármestert hatalmazzák fel a megállapodás
aláírására.

Koppány Csaba: A sok betörés késztette az önkormányzatot a kamerarendszer
kiépítésére. Kamerákat a város ki- és bevezető szakaszán is elhelyeztek. A
kamerarendszer  a bűnözés kérdését nem oldja meg a városban, de a felderítettség
magasabb lehet.

Zatykó János: Javasolja, hogy a határozati javaslat 1. pontjából a 2. mondatot
töröljék, mely arra vonatkozik, hogy a polgármestert hatalmazzák fel a megállapodás
aláírására.

- A Képviselő-testület a határozati javaslat 1. pontját 16 igen szavazattal
elfogadja.

Zatykó János: Kéri, szavazzanak a határozati javaslat 2. pontjáról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslat 2. pontját 16 igen szavazattal
elfogadja.

2/2009.(I. 28.) számú Képviselő-testületi határozat:

1., Komárom Város Képviselő-testülete felhatalmazza a Polgármesteri
Hivatalt, hogy dolgozza ki az Önkormányzat és a Rendőrkapitányság közötti
megállapodás feltételeit a térfigyelő kamerarendszer üzemeltetése tárgyában.

2., Komárom Város Önkormányzata a képfelvevővel megfigyelt közterületeket
az alábbiak szerint jelöli ki:

 Igmándi út-Kelemen L. u. kereszteződése
 Mártírok u. –Körforgalom
 Igmándi u. -Táncsics M. u. kereszteződése
 Igmándi u. -Rákóczi rakpart kereszteződése
 Mártírok u. MOL benzinkút
 Szabadság tér
 Igmándi u. –Török I. u. (13-as főút)
 Ácsi út –Rákóczi rakpart (volt 73-as őrház)
 Táncsics út-Damjanich út (Gyógyfürdő parkoló)

Határidő: azonnal, illetve márciusi testületi ülés időpontja
Felelős:   Dr. Szeidl Bernadett aljegyző

5., Napirendi pont: Az Oktatási és Kulturális Minisztérium szakfelügyeleti vizsgálata
megállapításai alapján intézkedési terv jóváhagyása.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./
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Zatykó János: Az előterjesztést tárgyalta a Közművelődési és Sport Bizottság. A
bizottság a határozati javaslatot elfogadásra ajánlja.
Az Oktatási és Kulturális Minisztérium szakfelügyeleti vizsgálatot végzett a
közművelődési tevékenységről. A vizsgálat döntően pozitív megállapításokat tett. A
vizsgálat megállapításaira intézkedési tervet kell készíteni. Ennek lényege, hogy
kötelező feladat a közművelődés támogatása, koncepciót, munkatervet kell készíteni,
fontos a civil szervezetekkel való kapcsolattartás, a közművelődés kistérségi
szemlélete erősítése.

Horváth Gyula: A bizottság a határozati javaslatot elfogadásra ajánlja.

Zatykó János: Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

3/2009.(I. 28.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület az Oktatási és Kulturális Minisztérium szakfelügyeleti
vizsgálata megállapításaira a mellékelt Intézkedési tervet elfogadja.
Utasítja a Polgármesteri Hivatalt az intézkedési terv végrehajtására.

Határidő: azonnal, illetve folyamatos
Felelős:   Zatykó János polgármester

                                       Rédli Margit referens

6., Napirendi pont: Az Állami Számvevőszék Komárom város Önkormányzata
gazdálkodási rendszerének átfogó ellenőrzése által megállapított
hiányosságok felszámolására elfogadott intézkedési terv
végrehajtásáról összefoglaló beszámoló.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: 2006-ban Komárom Város Önkormányzatánál vizsgálatot folytatott az
Állami Számvevőszék. Az ÁSZ javaslatára a Képviselő-testület intézkedési tervet
hagyott jóvá. Az előterjesztés e terv végrehajtására vonatkozik.
A költségvetés zárszámadási rendeletét a törvényeknek megfelelően alkották meg.
Elfogadták a céljelleggel nyújtott támogatásokra vonatkozó rendeletet. Az alapítványi
támogatásokat testületi határozattal biztosították. Az önként vállalt feladatok
tekintetében szigorúan, következetesen kell eljárni.
A Pénzügyi Bizottság a határozati javaslatot elfogadásra ajánlja.
Kérdés, észrevétel nincs, kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.
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4/2009.(I. 28.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület az Állami Számvevőszék Komárom Város Önkormányzata
gazdálkodása átfogó ellenőrzése megállapításai által feltárt hiányosságok
megszűntetésére készült intézkedési terv végrehajtásáról szóló polgármesteri
és jegyzői jelentést elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

7., Napirendi pont: Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két
ülés közötti    fontosabb eseményekről, tárgyalásokról,
intézkedésekről, az    önkormányzati beruházások állásáról, az
önkormányzat likviditási helyzetéről, az önkormányzati
bizottságok munkájáról, döntéseiről.

Előadó: Zatykó János polgármester

Győri István: A 70/2008. számú határozat 6. pontjában a testület felhatalmazta a
hivatalt, hogy a Saxum Kft. hatáselemzését végeztesse el. A hatáselemzés
megrendelésére miért nem került sor?

Hornig Rudolfné: A decemberi testületi jegyzőkönyvben a testület úgy fogalmazta
meg, hogy a hivatal kérjen fel független szakértőt, vizsgálja meg a Saxum Kft. három
éves hatékonyságát a 2009. évi költségvetés terhére. A költségvetésben ilyen
összeget azonban nem terveztek.

Győri István: A határozat márciusi. Vagy nem igaz, ami le van írva, vagy igaz, de
elfelejtették és ezért decemberben újabb határozatot hoztak.
Közel másfél éve többször beszéltek erről. Közel egy éve határozattal és pénzzel
rendelkeznek, de a tanulmányt nem rendelték meg.

Hornig Rudolfné: Folyamatosan azon volt, hogy ez a munka megkezdődjön.

Zatykó János: Kéri, a határozatokat és a költségvetést tekintse át a hivatal.

Császár Irén: A 2008. évi költségvetésben nem szerepelhetett ez a tétel, mert a
költségvetést februárban hagyták jóvá. Ha ezt a munkát megrendelték volna, akkor
az előirányzat módosításkor bármikor teremtettek volna rá fedezetet. Mivel a
vizsgálatot nem rendelték meg, ezért a Pénzügyi Osztálynak nincs információja arról,
hogy az előirányzatot miként kellett volna módosítani.

Dr. Mészáros Gyula: A Felügyelő Bizottság már többször kezdeményezte a vizsgálat
megrendelését, a Saxum Kft. hatékonysága vizsgálatát. Remélhetőleg 2009. I.
félévében a vizsgálat megvalósul.

Hornig Rudolfné: Úgy emlékszik, hogy 2008-ban nem biztosítottak pénzügyi keretet
erre a feladatra.
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Győri István: Kéri, hogy a határozatot szünetben nézzék meg.

Dr. Szöllősy Ferenc: A határozat szövegét az előterjesztésben mindig pontosan
idézik. A határozat felelősei a jelentést leadták, de annak 6. pontjára nem
válaszoltak, ezért személyesen írta le, hogy a vizsgálat megrendelésére nem került
sor. A vizsgálatot 2009-ben meg kell rendelni, mert itt egyszerűen egy elmaradt
feladatról van szó.

Dr. Kerekes Tibor: Vizsgálják meg, hogy a költségvetés módosításában szerepel-e
pénzügyi keret. Ha nem szerepel, akkor a 2009-es költségvetésben szerepeltessék.

Hornig Rudolfné: A Felügyelő Bizottság is többször szóba hozta ezt a témát és
decemberben is hozott határozatot, hogy a 2009. évi költségvetésben pénzügyi
keretet kell biztosítani.

Takács József: A 185/2008. számú határozat a Molaj lakótelepi lakások fűtésével
foglalkozik. 2003-ban történt egy fűtéskorszerűsítés, mely az elvárásoknak nem felelt
meg. A hivatal felhívta a lakók figyelmét, hogy lehetőség van pályázat kiírására, a
belső hálózat fejlesztésére. Ezt a pályázatot még nem írták ki. Kéri, a Képviselő -
testület foglalkozzon ezzel a témával a költségvetés elfogadását követően.

Zatykó János: Kéri, hogy a Képviselő-testület az előterjesztett, luxusadóról szóló
rendelet visszavonásáról döntsön.

- A Képviselő-testület a rendeletet 16 igen szavazattal visszavonja.

Komárom Város Képviselő-testülete
2009. évi 3. számú (I.29.) önkormányzati
rendelete:

- Komárom Város illetékességi területén a luxusadó
meghatározásához szükséges ingatlanfajták szerint
alkalmazandó átlagértékekről szóló 2006. évi 5.
számú (III.24.) önkormányzati rendelete – hatályon
kívül helyezéséről.

(A rendelet szövege a jegyzőkönyvhöz mellékelve van.)

Dr. Mészáros Gyula: Ebben az évben a Rüdiger tó befagyott, nagyon sokan
korcsolyáztak. Köszönetet mond a szervezőknek, a hivatal munkatársainak, hogy
világítást építettek ki, büfét üzemeltettek. Egy mobil wc-re szükség lett volna.
Zenés szombatot is tartottak, nagyon jó volt a hangulat.

Dr. Molnár Attila: Január 15-én a legnagyobb adófizetőkkel tárgyaltak. Az ipari parki
létszámleépítésekről van új információjuk?

Zatykó János: Egy új cég telephely engedélyezést kért a város önkormányzatától és
a szakhatóságoktól. Új csoportos létszámleépítésről nincs információja.
A Perlos Kft. a 247 fő csoportos létszámleépítése bejelentése után azt is közölte,
hogy a termelést későbbi időpontban leállítja.
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Nagy Zoltán: Az Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsolatok Bizottsága értékelte a
2008. évi tevékenységét. Egy éve elkészült a 2 perces és 30 mp-es promóciós
kisfilm, melyet az Utazás kiállításon is bemutattak. A bizottság javasolta egy-két kép
cserélését.
Az 51/2008. számú határozatban nem új idegenforgalmi logó megrendeléséről van
szó. A határozatban 600 E Ft összegért rendeltek meg komáromi logóval ellátott
matricákat. Olyan matricákat is rendeltek, melyeket nagyobb teherautón, kamionon
helyezhetnek el.
Szó volt arról, hogy készüljön kérdőív a városba látogatók számára. A kérdőívet
kitöltők az e-mail címet közlik, így egy adatbázissal rendelkeznek majd.

Győri István: A Műszaki Bizottság ülésén kérték, hogy a közművek vagyonkezelésbe
adása a szolgáltató szervezetek felé mielőbb történjék meg. Az előkészítő munka
folyamatban van, várhatóan az I. félévben lezáródik. Jó lenne, ha a második félévben
ezt a kérdést véglegesen lezárnák.

Hornig Rudolfné: A Glob-Invest Kft. beszámolójáról a zárt ülésen tárgyaljanak.

Horváth Gyula: Január 22-én, a Magyar Kultúra Napját a Kaláka Együttes
részvételével ünnepelték.
A Közművelődési és Sport Bizottság javaslatot tett az Év Sportolója Címre, a díjakat
a Sportgála Sportbálon adják át.
A hét végén rendezett Hungária Open versenyt Sidi Péter megnyerte.
Gyenesei István miniszter úr elmondta, hogy Magyarország 10 ezer fő lakos feletti
települések 5 M Ft utánpótlás támogatást kapnak. Valóban igaz ez az információ?
Sokat tettek azért, hogy a Rüdiger tó korcsolyázható volt.

Zatykó János: Kéri, osztályvezető asszony nézze meg, hogy a normatívák között
szerepel-e az utánpótlás támogatására keret.

Komárom Város Rendőrkapitányság vezetője tájékoztatója Komárom város
közrend- és közbiztonsága helyzetéről

Előadó: Dr. Forrai Zsolt r. alezredes

Zatykó János: Kéri Dr. Forrai Zsolt rendőrkapitány urat, hogy a lakosságot röviden
tájékoztassa

Dr. Forrai Zsolt: Polgármester úrtól felkérést kapott, hogy értékelje a városban
kialakult negatív tendenciát. Teljes évet értékelhet a Képviselő-testület előtt. 2007-
ben 953, 2008-ban 938 bűncselekmény történt. Negatív érzést a lakosságból az
váltott ki, hogy az év végén a lakásbetörések száma megszaporodott és történt
néhány rablás is. Az előző évben 51, tavaly 35 lakásbetörés történt. Decemberben 8
lakásbetörés volt, mely sorozatjelleget mutatott, adott elkövetői körhöz köthető.
Tavasszal remélhetőleg elfogásukra sor kerül. A lakosság együttműködését kéri saját
önvédelme érdekében. A tavalyi évet értékelő testületi ülésen kérte a lakosságot,
hogy a bűnügyi jellegű és a rendőrséget illető információkat tegyék meg. Nagyon
kevés hasznosítható információt kaptak.
Több olyan súlyos bűncselekmény is történt illetékességi területükön, melyre nagy
hangsúlyt kellett fektetniük. Mindkét ügyben a helyi kollégák nyomoztak, mindkét
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elkövető előzetes letartóztatásban van. Az elmúlt évben 8 %-kal több
bűncselekményt sikerült felderíteniük, mint az előző évben.
A munkájukra rányomja bélyegét létszámhelyzetük, függetlenül attól, hogy a
létszámot az elmúlt időszakban sikerült jól feltölteni. A határnyitás, az új közlekedési
struktúra is rengeteg munkával jár.

Dr. Molnár Attila: Az év vége felé, november hónapban azok a bűncselekmények
szaporodtak meg, melyek az itt élő emberek biztonságérzetét rombolják. Az emberek
éjjel félnek otthonaikban,- valamit tenniük kell.
Melyek lehetnek azok a szegmensek, melyekben az önkormányzat segítséget
nyújthat,- pl. lovasőrséggel, polgárőrséggel, civil szervezetekkel milyen az
együttműködés. Az önkormányzat szerepet vállalhat abban, hogy a helyzet jobb
legyen? Próbálják meg közösen javítani a város közbiztonsági helyzetét,
helyezzenek hangsúly a megelőzésre. A bizottsági ülésen elhangzott, hogy a
térfigyelő kamerák üzemeltetését nem biztos, hogy az önkormányzatnak kellene
finanszírozni.

Dr. Mészáros Gyula: Azok az állampolgárok, akik elszenvedői a bűncselekménynek,
joggal várják el, hogy a rendőrség elfogja a bűnöst, aki kapja meg méltó büntetését.
Elhangzott, hogy a bűnfelderítési mutatók jók, de ezt ütköztethetik azokkal az
eseményekkel, melyek ezt nem igazolják. Vajon ennek mi lehet az oka? A
felderítettségi mutató jelent olyan fontos támpontot, ha a bűncselekmények döntő
többsége felderített, az elkövetőt megbüntetik, az önmagában visszatartó erő lehet.
Nem mindegy, hogy milyen területen javult a felderítettségi mutató. Egy bolti lopás
felderítettsége nem úgy érinti a lakosságot, mint egy lakásbetörés felderítése. A
lakásbetörésekre vonatkozó felderítettségi mutató milyen?
Kérték a közúti hídon a 20 tonna feletti gépjárművek kiszűrését. Kezdetben ez az
észak-komáromi kapitánysággal meg is történt. Az utóbbi időben nem tapasztalják,
hogy ellenőriznék a nagyobb autókat. Előremutatóan kell gondolkodni abban is, hogy
mit tudnak azért tenni, hogy ez a helyzet javuljon. Közös fórumot is lehetne tartani –
pl. közmeghallgatás – ahol közvetlenül szót lehetne váltani az állampolgárokkal.
Sajnos sok esetben, ha az állampolgárok bűncselekményeket észlelnek, nem jelentik
be. Ha az esetek nagy többségében nem derítik fel a bűncselekményt, akkor úgy
ítélik meg, hogy felesleges a sok herce-hurca.

Dr. Konczer Erik: Az önkormányzat mit tehet azért, hogy a felderítettségi statisztikák
jobbak legyenek? Fontos a médiában történő megjelenés, hogy információkat
adhassanak át a lakosságnak.
A biztosítókat megkérdezték, hogy a térfigyelő kamerarendszer üzemeltetéséhez
hajlandóak-e anyagilag hozzájárulni?

Czita János: Elhangzott, hogy 2008. évben a bűncselekmények száma csökkenő
tendenciát mutatott. Képviselőként, komáromi állampolgárként azt tapasztalhatják,
hogy a bűncselekményekkel kapcsolatos információkkal akkor találkoznak, ha a
lakók ezt elpanaszolják. Nagyon fontos a tájékoztatás, hogy milyen események
történnek és azokat hogyan oldják meg.
A lakossági beszámolókon elmondta, hogy azok a betörések, melyek a város
külterületi ingatlanjain történtek. 2008. évben ezek a betörések gyakorlatilag
megszűntek, viszont olyan betörések történtek, melyek arra engedtek következtetni,
hogy a nagyobb ingatlanokba törnek be. Készül a 2009. évi költségvetés. A
szerényebb lehetőségek mellett át kell gondolni, hogy az önkormányzat hogyan
segíthetné a rendőrség munkáját.
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Decemberben többen jelezték, hogy a polgárőrség megalakul.
A körzeti megbízotti kérdést nem tudták megoldani. Molaj városrészben, Szőnyben
és Koppánymonostoron is bizalmi státuszt alakíthatna ki a lakossággal a körzeti
megbízott, segíthetne abban, hogy a közrend stabil legyen az adott területeken.
Felhívták a figyelmét, hogy a www.polisz.hu honlapon megjelent, hogy újabb jelentős
kábítószer fogás történt Komáromban. Erről szeretne tájékoztatást kérni.

Hamrák Zsófia: Elhangzott, hogy 2007-ben 953, 2008-ban 938 bűncselekmény
történt. Elképzelhető, hogy a szabálysértési értékhatár megemelése a
bűncselekmények számának drasztikus esésével kellett volna járni. A 25 eset nem
mondható drasztikusnak.
Teljesen mindegy, hogy egy családot mikor rabolnak ki – karácsonykor, vagy egyéb
időpontban – az akkor is bizonytalanságot kelt.
Kapitány úr tartós távollétéről is tudtak az állampolgárok. Ez a távol lét rá is nyomta
bélyegét a város közbiztonságára. Ezt azok tudták főképp, akik a
bűncselekményeket elkövették.
Kapitány úr bemutatkozásakor ígéretet tett, hogy regulázni fogja azt a kört, mely
Komárom városban ott és akkor parkol és úgy, ahogy akar. Semmi változás nem
történt. Gyakran képviselőként figyelmezteti ezeket az embereket, de eredményt nem
ér el.
Kapitány urat megkereste, amikor az október 23-i ünnepségre készültek. Egy óráig
válaszolt a kérdésekre, pl. hogy a Szózatot lejátszák-e? Ma nem ez a fontos.
Az év végi betörések közül egyetlen egyet is felderítettek-e?
Amikor a civil lakosság a képviselőkhöz fordul, hogy megvédje önmagát, az nem jó
ómen a rendőrségre nézve.

Nagy Zoltán: Régebben gyakran előfordult, hogy stop táblánál, sebességkorlátozó
tábláknál mérték a sebességet. Mostanában nagyon sokszor nem ellenőrzik a
közlekedésben résztvevőket. Fontosabb, hogy a bűncselekmények felderítésére
használják erőiket.
A lovasőrség bűnmegelőzésben betöltött szerepét hogyan értékelik?

Czita János: Az elmúlt két év értékelésénél szóba kerültek a quadosok. Ebben a
témában jelentős előrelépést tapasztaltak. A külterületi ingatlanokon a lopás,
orvvadászat visszaszorítására együttműködési megállapodást kötöttek civil
szervezetek és vadásztársaságok a rendőrkapitánysággal. Az együttműködési
megállapodásban a külterületi ingatlanok védelme is szerepel. Ebben a kérdésben is
jó irányba haladnak. A fatolvajlások száma sem emelkedett jelentősen.
Fontosnak tartja a közbiztonsági munkába bevonni a civil szervezeteket és a
lovasőrséget.
A szemetelőkkel szemben is tudják az együttműködést fokozni.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Az EU csatlakozás és a határnyitás után Észak-
Komárommal és a határ melletti településekkel kötöttek-e együttműködési
megállapodást.
Tájékoztatást kér még a drog helyzetről.
Megszaporodtak az utcai támadások. Van arra lehetőség, hogy az esti, éjszakai
órákban a járőrözést megszaporítsák?

Horváth Gyula: A Laktanya-közben 30 km-es sebességkorlátozó táblát helyeztek ki a
beruházások miatt. A rendőrség osztályvezetője úgy nyilatkozott, hogy trafipaxot
helyeznek el a területen, de erre nem került sor.

www.polisz.hu
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Géringer László: Véleménye nem objektív, mert a betörések egyik célpontja volt. Egy
ilyen esemény esetén először dühroham, majd félelem következik. A város több
lakójával is megtörtént ez az esemény. Éjszaka lefekszik valaki és reggel arra ébred,
hogy az arcába lihegnek, idegenek mászkálnak a lakásában. A kiszolgáltatottság
érzése félelmetes. Közvetlen környezetében tucatszám tud olyan emberekről, ak ikkel
többször is megtörtént ez az eset.
Kapitány úr semmit nem tud tenni. Talán mélyebbre kell nézni. A gazdasági válság
egyik hatása a gyenge foglalkoztatottság. A gyenge gazdaság az előidézője a
bűnözésnek. Mi ad motivációt azoknak az embereknek, akik a bűncselekményeket
elkövetik? Nincs a törvénynek visszatartó ereje. Nincs a rendőrségnek eszköze,
forrása, emberállománya, hiszen a költségvetés nem ad rá lehetőséget. Ha az
állampolgárok nem védik meg magukat, a rendőrség nem teszi meg.

Dr. Forrai Zsolt: Felmerült a polgárőrség és a lovasőrséggel kapcsolatos
együttműködés. A lovasőrségről pozitív a véleménye, hiszen rendezvényekkor is
fegyelmezetten, kulturáltan látták el feladatukat. Ugyanez mondható el a
polgárőrségekről is. Jó az együttműködésük a polgárőrségekkel, bár javítani kell a
közös szolgálat ellátásokat is. Fontos ez az információ áramlás miatt és azért, mert
a polgárőröknek nagy a helyismerete.
Az állománynak vannak olyan elhúzódó szabadságai, melyek 2006-ból, 2007-ből és
2008-ból adódik. A szabadságokat pénzben nem tudják megváltani. Ha a kollégák
túlórát teljesítenek, azt 150 óráig szabadidővel kell megváltani. Ha ezeket a túlórákat
finanszírozni tudnák, akkor annyi idővel tovább lehetne a rendőr a közterületen.
A térfigyelő kamerák működtetésére javaslatot tettek, mert azokban az országokban,
ahol ezeket alkalmazzák, kimutathatóan csökkent a bűncselekmények száma. A
felvételekkel akár más bűncselekményeket is felderíthettek. Ezért tettek javaslatot a
rendszer bővítésére. A rendszer működtetése nem a rendőrség feladata, hanem a
rendőrség javaslatot tesz az önkormányzat felé a működtetésre. Ha a térfigyelő
rendszer megfelelően és hatékonyan működik, csökkennek azok a
bűncselekmények, melyek miatt telepítenék a rendszert.
Jelenleg a nyolc kamera közül hét működik, további bővítésükre lehetőség lenne.
Jelenleg nincs olyan személy, aki a kamerákat figyelné. Egy ügyeletes reagál a
jelentkező eseményekre, ellátja a recepciós feladatot és az útbaigazító feladatokat is.
A kamerák figyelésére egy fő alkalmazására lenne szükség. Az éjszakai felvételek
értékelhetetlenek.

Dr. Gorgolisits Fábián Komárom-Esztergom Megyei Rendőr-főkapitány: A kellő
információáramlás segíthet abban, hogy az eseményekre megfelelően
reagálhassanak. A statisztika mindig a múltat idézi. Minden reggel részt vesznek a
kapitányok egy konferencia beszélgetésen, ahol az elmúlt 24 óra eseményeit
beszélik meg. Ez alkalmat adhat arra, hogy az elmúlt 24-48 óra eseményeire
egységesen tudjanak reagálni.
Egyedül a rendőrség, az önkormányzat és a polgár kevés. Értékrendszerüket,
tapasztalataikat ha megosztják, akkor egy alkalmas védelmi rendszer alakulhat ki.
A sértettek természetesen más szemüvegen keresztül látják a világot, amikor sértetté
válnak. Ez fájdalmas és egyetért azzal, hogy az elkövető az intim szférába lép be,
hiszen a családi emlékeket tulajdonítják el. Nem egy elkövetői körről van szó.
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A jogszabály által biztosított minden lehetséges eszközt igénybe vesznek a
felderítésben.
Az egyszerűbb kábítószer ügyek felderítési ideje fél esztendő. A bonyolultabb
ügyekben háromnegyed, egy év az előkészítő munka, majd következik a
vádelőkészítő szak. A vagyon elleni bűncselekményeknél is így van.
A kiemelt bűncselekményeket a szakma különválasztja, speciális mutatókat
alkalmaznak, melyben nincs látencia. A kiemelt bűncselekmények a megyében a
legalacsonyabb szintet érték el. A tavalyi évhez viszonyítva százzal csökkent ezek
száma. A felderítettségi eredmény a legmagasabb volt. A folyamat jó, a
rendelkezésre álló eszközökkel kell a jó gazda gondosságával bánni.
Hogy milyen közbiztonságot akarnak, azt az anyagi források határozzák meg. A
kevesebb létszámmal a tavalyi évben a szerkezet és vezénylési módszerek
kombinációjával közterületre vezényeltek száma 13 %-kal nőtt a megyében. Keresik
az új módszereket. Az eredmények lassan jönnek. Ha valaki sértettje egy ügynek,
akkor a szubjektív megítélés okán olyan érzelmek is felszínre jutnak, melyek
egyébként nem.
A közömbösséget kell elfelejteni. Figyeljenek oda egymásra. A városban szinte
mindenki mindenkit ismer. Ha az önmegvédő képességet fokozzák közös erővel –
akár önkormányzat, civil szervezetek, rendőrség összefogásával – akkor jóval
nagyobb eredményeket érhetnek el.
A komáromi híd teherforgalmának fokozott figyelemmel kísérésére a városi
rendőrkapitány urat utasítja. A schengeni kódex kimondja a közvetlen határon
történő ellenőrzést. A híd a város szerves része, a két belváros központja. Az átmenő
forgalom ellenőrzés nélkül hihetetlenül nagy. A forgalmat gyorsítani kell, erre
azonban csak javaslatot tehet a rendőrség. A szlovák kollégákkal együttműködési
megállapodást alkalmaznak, mindig az a kolléga látja el a joghatósági
tevékenységet, melynek területén folyik az ellenőrzés. A közös szolgálattal
eredményeket értek el, mert saját bűnelkövetőikről tudomással bírnak. Schengeni
egyezmény nem csak pozitívumot, hanem negatívumokat is hozott.
Még a hatékonyság nem kellő, de mindent megtesznek, hogy növeljék. A rendszereik
nincsenek még on-line kapcsolatban, de információkat tudnak szerezni a
bűncselekményekről. A szlovák kollégák tudnak a komáromi lakásbetörésről és a
komáromiak is a szlovák bűncselekményekről. Amennyiben kapitány úr meghívást
kap, a közmeghallgatásokon részt vesz. Így közvetlenül érintkezhet a lakossággal.
Sok esetben nem jutnak el azok az információk a rendőrséghez, amikor az egyes
állampolgárok a támadásokat nem jelentik.
A nyilvánosság nagyon fontos szerepet kap a rendőrség életében. Fontos, hogy az
eredmények is eljussanak a lakossághoz. Erre azonban a kereskedelmi média nem
vevő.
Sajtótájékoztatót tartottak az ATM automaták elleni bűncselekmény felderítéséről.
Ezek az információk nem jutnak el az emberekhez. Élni fognak azokkal a
lehetőségekkel, ahol a lakosságot tájékoztathatják.
Az önmegvédő képesség nem éri el azt a szintet, ahogy a vagyongyarapodás nőtt.
Nem fordítanak olyan költséget a vagyon védelmére, melyet ezek az értékek
megkívánnak.
A biztosítókkal már hosszú ideje próbálnak tárgyalásokat kezdeményezni.
Valamennyiük feladata, hogy a biztosítók a biztosítási rendszert úgy változtassák,
hogy az ne a rendőrségi felderítettségtől függjön.
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A létszámuk behatárolt, ennek ellenére lehetnének többen. Az utcáról,
közterületekről nagyon sok rendőr hiányzik. Országos rendőr-főkapitány úrtól kért
segítséget a probléma megoldásához.
Kérte, hogy a nyáron rendőr szakközépiskolát végzők közül több főt biztosítson
Komárom-Esztergom megyébe. Mindent megtesznek, hogy a létszám erősödjön.
Nem tudja most megígérni, hogy a problémát körzeti megbízottakkal oldják meg, de
tudja, hogy bizalmi viszont kell kialakítani az adott terület lakosságával. Ez a bizalmi
viszony akkor alakulhat ki, ha azt az állandóság jellemzi.
Létrehozzák vidéken is a készenléti rendőrségi osztályokat. Győrben is lesz egy
század, melynek egy szakasza Komárom-Esztergom megye feladatait látják el. Eseti
és demonstrációs jelleggel a problémás területeket igyekeznek „lefogni”. Jó lenne, ha
a kamerarendszer olyan funkciót tudna ellátni, mely a reményeknek megfelel. Egy
kamera éjszaka is adjon olyan felvételt, melyet jogsértés esetén felhasználhatnak.
A www.polisz.hu honlapon az eredményeket is megjelentetik. Céljuk a kábítószer
kínálatának csökkentése. A kábítószer kereskedők ellen harcolnak.
Rendőrkapitány úr esetében is előírás az idegen nyelv ismerete. Kapitány úr ezért
volt tanulmányi szabadságon, de hetente többször bent volt a kapitányságon.
Kapitány úr helyettese kiváló munkát végzett.
A bűncselekmények nem futószalagon jönnek. 2007. évben januárban, 2006-ban
decemberben volt sok lakásbetörés, az év többi hónapjában egy-két esetben.
Vélhetően nem helyi elkövetőkről van szó, az utazó bűnözőkkel is számolniuk kell.
Az elmúlt két év rendezvénybiztosítási tapasztalatai alapján konkretizálni kellett a
rendőri feladatokat, teendőket. Ha a rendezvény biztosításáért a rendőrség is felelős,
akkor a rendezvény részleteit is ismerniük kell.
A notórius, kirívóan erőszakos közlekedőket kell kiszűrniük. Kéri, kapitány úr az
építkezési terület mellett kihelyezett sebességkorlátozó táblának szerezzen érvényt.
A vadásztársaságokkal is tárgyaltak a quadosokról.
Ha a lakosság lakókörzetében biztonságban érzi magát, akkor már eredményesek
voltak.
Köszöni, hogy Géringer képviselő úr a sértett szemszögéből tájékoztatta betörésről.
Szükség van arra, hogy az utca lakója tudja, hogy melyik autó tartozik az utcába. Ha
az idegen autók rendszámát jelzik, akkor már tudják, hogy mit ellenőrizzenek. A
lakosságnak és a rendőrségnek partnernek kell lennie. Megérti, ha valaki nem
vállalja a procedúrát. Ha peresíteni kell egy eljárást, akkor szükségük van tanukra.
Amikor jelentkezik a probléma jelezzék és azonnal próbálják meg orvosolni.

Dr. Konczer Erik: Az együttműködés lehetőségéről egy írásos javaslatot kér a
következő ülésre előterjeszteni.

Hamrák Zsófia: A kérés arról szólt, hogy elhangzik-e a szózat. A beszámolót
megköszöni. Kéri kapitány urat, hogy amennyiben a jövőben elkövetői trendek
kialakulnak, a rendőrkapitány úr a televízión keresztül is hívja fel a lakosság
figyelmét. Az eredményes együtt dolgozás érdekében a kapitányság és a hivatal
vegye fel a kapcsolatot. A képviselők a lakosságot nagyon sokszor találkozik,
felhívhatják a figyelmüket a problémákra.

Dr. Forrai Zsolt: A média adta lehetőséggel éltek eddig is, de sokkal többet
szeretnének még élni vele. Sok esetben nagyon közömbösek az emberek, ez az
állapot tarthatatlan. Egy betöréskor az adatgyűjtésnél kiderült, hogy három-négy lakó
látta a betörést, de egyetlen egy sem jelezte azt. A legjobb visszatartó erő, ha a
bűnelkövetőt elfogják.

www.polisz.hu
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Horváth Gyula úr által jelzett problémával kapcsolatban elmondja, a hasonló eseteket
azonnal jelezzék.

Sok jelzés érkezik a rendőri munkát illetően. Ha a képviselőknek jeleznek hasonló
problémát, kéri, azonnal jelezzék. Ha nincs tudomása ezekről a problémákról, akkor
nem tud intézkedni.
A rendőrségnek a legnagyobb kihívása a rendezvények biztosítása. Egy politikai
rendezvényből azonnal keletkezhet olyan esemény, mely a közbiztonságot
megrengeti. Ennek tudható be az az eset, melyet képviselő asszony említett. Ha
valakit sérelem ér, azonnal jelezze.
Géringer képviselő úr említette, hogy mi ad motivációt az elkövetőknek? Motivációt
az adja, hogy az, aki bűnözői életmódra adta a fejét, az nem fog egy gyárban
dolgozni. A decemberi sorozatbetöréseket elkövetők előzetes felderítést végeztek és
olyan helyre törtek be, ahol pénzt, ékszert véltek.
Olyan aprólékos bizonyítási rendszert követelnek meg, hogy sokszor lehetetlen
eredményt elérni.
Áttekinti, mely időszakról kell a képviselő-testületet tájékoztatnia és a beszámolót
elkészíti.
A szlovák kollégákkal egyeztettek a kamionforgalom ellenőrzéséről az Erzsébet
hídon. A kamionokkal szemben egyedül a határon tudnak fellépni. Ha a kamion
pillanatnyi súlya nem éri el a 20 tonnát, akkor azt a hídon át kell engedniük.
Közigazgatási eljárást folytatnak azokkal a kamionokkal szemben, melyeknél pl.  a
tachográf nem volt megfelelő.
A Laktanya-közben található sebességkorlátozó táblánál a mérés lehetőségét
megvizsgálja.

Dr. Konczer Erik: Októberben tárgyaltak szlovák kollégákkal a határ forgalmáról.
Elhangzott itt, hogy elérik azt, hogy az a jármű nem mehet fel a hídra, mely 20 tonnát
szállítani képes.

Hornig Rudolfné: A városi honlapon a közérdekű bejelentések között a rendőrség
közölheti fontos információit. A rendőrségi hírek rovatot régen frissítették.

Dr. Molnár Attila: Javasolja, hogy végrehajtási ügymenetet a határozatban
szerepeltessenek. A konkrét ügyekről a következő ülésről készítsen rendőrkapitány
úr tájékoztatót. Kéri, hogy a költségvetés elfogadásáig a konkrét igényeiket jelezzék.

Hamrák Zsófia: Ha kapitány úr a testületi tagok részére személyes elérhetőséget
biztosít?

Dr. Forrai Zsolt: A képviselők részére névjegykártyáját elküldhetik. Problémáikat
bármikor jelezhetik.

Zatykó János: Javasolja, hogy rendőrkapitány úr készítsen tájékoztatót a jogos,
elvárható igényeikről, melyekben a város önkormányzata segítséget nyújthat azért,
hogy a közbiztonság a városban javulhasson.
Mindennapjaikhoz a város lakossága nevében eredményes munkát kíván.
Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a tájékoztatóról és az előterjesztésről.

- A Képviselő-testület az előterjesztést 16 igen szavazattal elfogadja.
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5/2009.(I. 28.) számú Képviselő-testületi határozat:

1., A Képviselő-testület elfogadja a lejárt határidejű határozatok
végrehajtásáról, a két ülés közötti fontosabb eseményekről, tárgyalásokról,
és egyéb intézkedésekről, az önkormányzati beruházások állásáról,
valamint az önkormányzati bizottságok munkájáról, döntéseiről szóló
beszámolót.

2.,  A Képviselő-testület a Komárom-Esztergom Megyei Rendőr-főkapitányság
főkapitánya és a Komáromi Rendőrkapitányság kapitányságvezetője
előzetes tájékoztatóját Komárom város közrend- és közbiztonsága
helyzetéről tudomásul veszi.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

8., Interpelláció.

Dr. Mészáros Gyula: A Térffy Gy. u. 36/1-2-3-4-5. szám alatti lakók jelezték, hogy a
magas talajvíz és a csapadék nehézzé teszi életüket. A lakások fala vizesedik. A
csapadékvíz a lakásokba visszafolyik. A kövezet mozog, a penészedés jellemző. A
magasabb talajvíz régebben is előfordult, ez összefüggésben lehet a tó
eliszaposodásával. A sétány megépülése után a helyzet rosszabb lett. A tó melletti
árkot betemették. A magasabb sétány miatt a csapadék és a talajvíz nem tud eljutni
a tóba. Kéri, hogy a hivatal - az érintett családok véleményét figyelembe véve – ezt a
helyzetet oldja meg.

Zatykó János: A hivatal ezt a problémát ismerte, 2008. szeptemberében tervet
készített a megoldási lehetőségről. Két alternatív megoldási lehetőséget készítettek.
A hivatal munkatársai a javaslatokat áttekintették. A hivatal munkatársai az ingatlan
tulajdonosokkal a kapcsolatot felvették. Kéri, a költségvetés összeállításánál erre a
kérésre legyenek figyelemmel.
Képviselő úr a választ elfogadja?

Dr. Mészáros Gyula: Kéri, a képviselő-testület is támogassa a kérelmet. A választ
elfogadja.

Czita János: Koppánymonostoron is nagyon sok ingatlannak van vízelvezetési
problémája.

Dr. Mészáros Gyula: Javasolja, hogy a kérdések, bejelentések napirendet a zárt ülés
előtt tárgyalják.
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9.,  E g y e b e k.

a/ A Csillag Óvoda vezetői álláshelyének meghirdetése.

Előadó: Zatykó János polgármester

        /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az Oktatási Bizottság az előterjesztést megtárgyalta, a határozati
javaslatot elfogadásra ajánlja. Az óvoda vezetőjének 2009. július 31-el lejár
megbízatása, ezért a Képviselő-testületnek a vezetői álláshelyet meg kell hirdetnie.
Kérdés, észrevétel nincs, kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

6/2009.(I. 28.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület a melléklet szerint pályázatot hirdet a Csillag Óvoda
vezetői álláshelyére.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

b/ A Komáromi Szociális Közalapítvány alapító okiratának módosítása.

       Előadó: Zatykó János polgármester

 /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztés határozati javaslatát az Egészségügyi és Szociális
Bizottság elfogadásra ajánlja. Az Ügyrendi Bizottság tárgyalásra alkalmasnak tartotta
az előterjesztést.
Miért van szükség és mennyibe kerül az alapító okirat módosítása?

Dr. Kerekes Tibor: Az alapító okiratban 2002-es határidő szerepelt egy megbízásnál.

Dr. Molnár Attila: Az Ügyvédi Kamara ülésén is elhangzott, hogy Komárom-
Esztergom Megyében nagyon nehéz egyesületet alapítani. Elkészítik az alapító
okiratot, melyet első alkalommal a megyei bíróság vizsgál meg és nyilvántartásba
veszi az egyesületet. Az ügyészség is észrevételt tehet, melyet újra a bírósághoz kell
benyújtani.

Zatykó János: Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.
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7/2009.(I. 28.) számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő-testülete, mint alapító, a Komáromi Szociális
Közalapítvány alapító okiratát az alábbiak szerint módosítja:

1.)  6. fejezet bevezető mondata:

Törlendő:
A közalapítvány legfőbb döntést hozó szerve az alapító által  kijelölt 9 tagú
kuratórium.

Új bejegyzés:
A közalapítvány legfőbb döntést hozó szerve az alapító által kijelölt 7 tagú
kuratórium.

2.)  6. fejezet 6.3. pontja:

Törlendő:
A kuratórium elnökének és tagjainak megbízatása 2000. december 31. napjáig szól.
Az elnök és a tagok ismételten megválaszthatók.

Új bejegyzés:
A kuratórium elnökének és tagjainak megbízatása határozatlan időre szól.

3.) 7. fejezet 7. 3. pontja:

Új bejegyzés:
A közalapítvány pályázat kiírása nélkül évente a vagyona 5%-ának mértékéig,
de legfeljebb összesen 1.000.000,- Ft (közvetlen vagy közvetett) támogatást
nyújthat az alapító okiratban foglalt célokra.

4.) 7. fejezetének 7.7. pontja:

Új bejegyzés:
A közalapítvány közhasznúsági jelentését a tárgyévet követő évben, legkésőbb
június 30-ig Komárom Város Önkormányzata honlapján közzé kell tenni.

5.) 8. fejezet 8.2. pontja:

Törlendő:
a.) A Kuratórium üléseit kéthavonta – illetőleg szükség szerint – tartja. Az Üléseket
legalább 14 nappal korábban az elnök hívja össze. A Kuratórium ülésére szóló
meghívót a tagoknak történő kézbesítéssel egyidejűleg az önkormányzat
hirdetőtábláján is ki kell függeszteni. A Kuratórium akkor határozatképes, ha az
ülésen tagjainak több, mint fele jelen van. Határozatképtelenség esetén a Kuratórium
ülését 14 napon belüli időpontra – változatlan napirenddel – össze kell hívni, azzal a
kikötéssel, hogy a megismételt ülés a megjelentek számára tekintet nélkül
határozatképes.
Ha a tagok közül legalább két fő írásban kezdeményezi a Kuratórium összehívását,
az elnök köteles ennek 7 napon belül eleget tenni.
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b.) A Kuratórium döntéseit az ülésen jelenlévő tagok egyszerű szótöbbségével
hozza, szavazategyenlőség esetén a legidősebb tag (senior) szavazata dönt.

Új bejegyzés:
a.) A kuratórium üléseit szükség szerint, de évente legalább két alkalommal
tartja. Az üléseket az elnök hívja össze, meghívóval vagy egyéb úton (telefon,
fax, elektronikus levél), az időpont, a hely és a napirend megjelölésével,
lehetőség szerint 8 nappal a tervezett ülés időpontja előtt. A kuratórium ülésére
szóló meghívót a tagoknak történő kézbesítéssel egyidejűleg az önkormányzat
hirdetőtábláján és internetes honlapján közzé kell tenni.
A kuratórium akkor határozatképes, ha tagjainak több mint fele jelen van.
Határozatképtelenség esetén a kuratórium ülését 8 napon belül, változatlan
napirenddel ismét össze kell hívni.
Ha a tagok közül legalább két fő írásban kezdeményezi a kuratórium
összehívását, az elnök köteles ennek 7 napon belül eleget tenni.
A kuratórium ülései nyilvánosak.

b.) A kuratórium döntéseit az ülésen jelenlévő tagok egyszerű szótöbbségével
hozza, szavazategyenlőség esetén az elnök szavazata dönt.

6.)  9. fejezetben:

Törlendő:
A közalapítványnál az alapító által 2 évre kijelölt könyvvizsgáló működik.
A könyvvizsgáló javadalmazásának mértékét az alapító határozza meg.
A közalapítvánnyá alakuláskor az alapító által kijelölt könyvvizsgáló:
Kristóf Jánosné okl. könyvvizsgáló
(jegyzékszám: KI-2145/94/12.)

Új bejegyzés:
A kezelő szerv ellenőrzését az alapító által kijelölt könyvvizsgáló végzi.

Az alapító által kijelölt könyvvizsgáló: Law on Conto Könyvvizsgáló Zrt.
7.) 10. fejezet 10.2. pontja:

Törlendő:
A Közalapítvány gazdálkodásának törvényességét és célszerűségét az ügyészség a
reá irányadó jogszabályok szerint felügyeli.

Új bejegyzés:
A közalapítvány működése feletti törvényességi felügyeletet az ügyészség a
reá irányuló jogszabályok szerint látja el.

8.) A Komáromi Szociális Közalapítvány alapító okiratának 2. számú
módosítása az alapító okirat egyéb rendelkezéseit nem érinti, így azok továbbra
is érvényesek.
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9.) A Komáromi Szociális Közalapítvány alapító okiratának 2. számú
módosítással egységes szerkezetbe foglalt változatát az alapító közzéteszi
Komárom Város Önkormányzata hivatalos közlönyében.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

c/ Szent István szobor költségeihez történő hozzájárulás.

      Előadó: Zatykó János polgármester

 /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: A Pénzügyi Bizottság a költségeket a polgármesteri keretből és
szoborjegyek kibocsátásával, az intézmények bevonásával javasolja megoldani.
Észak-Komárom Polgármesteri Hivatala kért támogatást a Szent István szobor
költségeihez.

Dr. Molnár Attila: Tavalyi évben Észak-Komárom Önkormányzata 3 millió koronával
támogatta a szobor létrehozását.
A Lehár szobor melletti területen, a felvidéki magyarság legimpozánsabb műalkotása
készül el. Próbáljanak meg olyan összeggel hozzájárulni a szobor elkészítéséhez,
mely Komárom Város Önkormányzatához méltó.

Győri István: A Pénzügyi Bizottság ülésén arról nem volt szó, hogy az önkormányzat
mennyi pénzzel támogatja a műalkotás létrehozását, mert megegyeztek abban, hogy
a költségvetés keretén belül lehet 2009-et érintő pénzügyi döntést hozni. Javasolták
ezért, hogy polgármester úr saját kerete terhére 100 E Ft-ot biztosítson. Ha a
költségvetés keretein belül találnak fedezetet, akkor nincs akadálya a támogatásnak.

Dr. Molnár Attila: Javasolja, hogy az előterjesztésre a költségvetés tárgyalásakor
térjenek vissza.

Dr. Konczer Erik: A lakosság körében felhívással élhetnek, hogy lehetőség van a
támogatásra.

Zatykó János: Javasolja, hogy a Képviselő-testület az előterjesztést vegye le
napirendről.

- A Képviselő-testület az előterjesztést 15 igen szavazattal napirendről leveszi.
(Dr. Kerekes Tibor képviselő úr nem szavazott.)
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8/2009.(I. 28.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület a Szent István szobor pénzügyi támogatásáról a 2009.
éves költségvetés ismeretében kíván tárgyalni.
Felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a lakossági hozzájárulás lehetősége
biztosítása érdekében a szoborjegyek vásárlása ügyében tegyen közzé
felhívást a városi újságban és a TV képújságjában is.

Határidő: azonnal, illetve a 2009. évi költségvetés jóváhagyása
Felelős:  Zatykó János polgármester

   Rédli Margit referens

d., Komárom város Önkormányzata tulajdonában álló kikötő és ponton (1583/4 és
1583 hrsz-ú terület) kezelése, üzemeltetése

Előadó: Zatykó János polgármester

 /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést tárgyalta a Műszaki és a Pénzügyi, az Idegenforgalmi
Bizottság. Két bizottság álláspontja megegyezik és javasolja, hogy a napirenddel
kapcsolatban nyílt pályázaton hirdessék meg ezt a feladatot. A Pénzügyi Bizottság
javaslata, hogy gondolják át a pályázatot, a terület üzemeltetését és a kikötést
egyben, vagy különválasztva.
Megkereste egy hajózási társaság is, ezért vélhetően egy pályázattal elérhet ik, hogy
eredményesen működtessék a pontont és környezetét.

Győri István: Javasolja, hogy a következő ülésre készítsenek javaslatot arról, hogy
milyen feltételekkel kívánják a pályázatot kiírni.

Nagy Zoltán: Az Idegenforgalmi és a Műszaki Bizottság véleménye között
ellentmondás nem fedezhető fel. A legfontosabb, hogy minél több kikötés
realizálódjon. A Műszaki Bizottság javaslata – hogy a jelenlegi üzemeltetővel
hosszabbítsanak szerződést – mert egy ponton nem maradhat felügyelet nélkül. A
két javaslat hasonló, javasolja a pozitív döntést.

Zatykó János: A februári ülés előterjesztéseit csütörtökön kell leadni. Javasolja, hogy
az előterjesztést a márciusi ülésre terjesszék elő.

Dr. Molnár Attila: Júliusban már folyik az idegenforgalmi szezon, nem szerencsés, ha
addig várnának a döntéssel. Javasolja, hogy a kikötéssel foglalkozó cégektől
kérjenek ajánlatokat a következő ülésre.

Géringer László: Az a legfontosabb, hogy a város szerepeljen a hajózási
menetrendben. El kell felejteni, hogy gyorsan döntsenek, mert itt van a szezon. A két
várost a Duna köti össze. Kikötőt ott érdemes üzemeltetni, ahol látnivaló van. A bal
parton több látnivaló van és ott kötnek is ki hajók. A hajózási gyakorlatuk előbbre jár.
Az előkészítésbe vonják be az északi városrész szakembereit is.
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Hamrák Zsófia: Komárom város kikötője ennél többet érdemel. Ezt bizonyítja az
előterjesztés is. A komáromi kikötőben tavaly nem történt kikötés. Nincs idő fél évet
várni a döntéssel, lépni kell, főleg akkor, ha megfelelő jelentkező vállalkozó van. A
semmiért ne fizessenek.

Győri István: Semmi nem indokolja, hogy ezt a témát „összecsapják”. Megfelelően
előkészített szerződéssel kell üzemeltetőt találni. Ha ajánlatot kérnek, olyan ajánlatot
kapnak, mely a beadó érdekeit képviseli. Az önkormányzatnak el kell döntenie, hogy
mit akar tenni a kikötővel. Ne sajnálják az egy hónapot az előkészítésre.
Éveken keresztül nem jutottak el addig, hogy a kikötővel kapcsolatos elvárásokat,
feltételeket meghatározzák. Az ajánlatok egyelőre arra vonatkoznak, hogy az
önkormányzat mennyit fizessen az üzemeltetésért.

Dr. Mészáros Gyula: A Műszaki és a Pénzügyi Bizottság véleményét elfogadásra
ajánlja. 2008. évben nem történt egy kikötés sem. A Viking cég 8-10 kikötésre tett
ígéretet, de ez nem teljesült. Eddig volt egy üzemeltető és voltak ajánlkozások a
kikötési lehetőségek biztosítására. A feltételek sem olyanok, hogy a recessziós
időszakban felfutással számolhassanak. A Műszaki és a Pénzügyi Bizottság
javaslata elfogadása esetén bölcsen dönthetnek.

Dr. Molnár Attila: Már most is rendelkeznek olyan ajánlattal, mely szerint ingyenesen
üzemeltetik a kikötőt, sőt még pénzt is fizetnek. Most olyan ajánlat mellett
kardoskodnak, mellyel az üzemeltetésért fizetnének.
Márciusi ülésre pályázati feltételeket kidolgozzák, a pályázatot kiírják, májusban
döntenek és júniusban köthetik meg a szerződést.

Dr. Konczer Erik: A nyilvános pályázatot ki lehet írni, de az idei kikötéseket a hajózási
társaságok már lekötötték.

Budai Márta: 2011-ig kötöttek a Magyar Kikötő Zrt-vel szerződést a kikötési jogra, az
üzemeltetési szerződést lejárt. A szerződést szeretnék módosíttatni.

Zatykó János: Jogilag, törvényesen helyesen kell eljárni, az előterjesztést jól kell
előkészíteni. A Magyar Kikötő Zrt-vel is tárgyalni szükséges. A döntést meg kell
fontolni.

Győri István: A gond az, hogy a bizottsági ülésen nem tárgyaltak arról, hogy az
érvényes szerződés 2011-ig szól. Az üzemeltetést és a kikötési jogot jó lenne
összevonni. Még inkább elő kell készíteni a döntést. A Viking cég kötelező kikötési
számot vállalt, de azt nem teljesítette. Most van itt az ideje, hogy eldöntsék, hogy mit
szeretnének a kikötővel tenni. A szerződést is most mondhatják fel jogszerűen.

Zatykó János: A hivatal az előterjesztést előkészítheti a februári ülésre, de nagyon
sokat kell addig tárgyalni. Ha az időbe belefér, akkor valamit tenni kell. A pontont
nem hagyhatják felügyelet nélkül.

Győri István: Kéri, hogy az előterjesztést a februári ülésre terjesszék elő a pót
anyagokkal együtt.

Zatykó János: A szükséges, indokolt tárgyalásokat le kell folytatni. A februári ülésre
jól előkészített előterjesztést kell készíteni.
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Hornig Rudolfné: A vizsgálatokról szóló jelentés alapján komoly beruházásokat
kellene elvégezni. Ha azt akarják, hogy üzemképes legyen a kikötő, ahhoz további
pénzeket kér a Szatek Kft., a jelenlegi üzemeltető.

Zatykó János: Jól előkészített előterjesztést kér a februári testületi ülésre.

- A Képviselő-testület 12 igen, 2 nem szavazattal a javaslatot elfogadja.

9/2009.(I. 28.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület Komárom város Önkormányzata tulajdonában álló kikötő
és ponton kezelésével és üzemeltetésével kapcsolatosan felkéri a
Polgármesteri Hivatalt, hogy alapos, körültekintő előkészítés mellett dolgozza ki
a pályázati feltételeket a Képviselő-testület 2009. februári ülésére.

Határidő: azonnal, illetve 2009. február 19.
Felelős: Hornig Rudolfné alpolgármester

  Buda Márta műszaki ügyintéző -
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző felelősségével

e/ Almásfüzitői Sport Club bérleti szerződés módosítás iránti kérelme.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

 /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést tárgyalta a Műszaki és a Pénzügyi Bizottság. A
bizottságok a szerződés 14. pontját törölni javasolják.
A Képviselő-testület részéről kérdés, észrevétel nincs.
A határozati javaslat a., pontja változatlan, a b., pontban szerepeltetik hogy a a
szerződés 14. pontját törölni javasolják.
Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

10/2009.(I. 28.) számú Képviselő-testületi határozat:

1., Komárom Város Képviselő-testület hozzájárul a Komárom Város
Önkormányzata és az Almásfüzitői Sport Club között létrejött Komárom,
Laboráns u. 3. szám alatti étkezde  petanque pálya számára elkerített
részének használatáról szóló bérleti szerződés módosításához az alábbiak
szerint:
- A bérleti szerződés 14. pontja törlésre kerül.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
   Szokolai Katalin vagyonkezelő
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f/ Kérelem a Komárom, Kossuth L. u. 47. szám alatti ingatlan megvásárlására.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

 /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést tárgyalta a Műszaki és a Pénzügyi Bizottság, kérte,
hogy a Képviselő-testület döntsön. A szőnyi részönkormányzat az eredeti határozatot
tartotta elfogadhatónak.
A területet két önkormányzati munkatárs is szerette volna megvásárolni. Az
önkormányzat munkatársai részére erre lehetőséget adhatnak, de az eredeti
határozatot is elfogadhatónak tartja.

Sárai János: A nyílt licitet tartja továbbra is elfogadhatónak.

Győri István: Az előző határozatot kell visszavonni, ellenkező esetben a kérelem
okafogyottá válik.

Zatykó János: A Képviselő-testület 51/2008.II.21. számú határozatát hatályában
fenntartja.

- A Képviselő-testület a határozatot 14 igen, 2 nem szavazattal a határozatot
hatályában fenntartja.

11/2009.(I. 28.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület megerősíti 51/2008. (II. 21.) számú határozatát, mely
szerint az önkormányzati tulajdonban lévő Komárom, Kossuth L. u. 47. szám
alatti ingatlant nyílt licit útján értékesíti.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

g., Kérdések, bejelentések.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Egy hónappal ezelőtt a Beöthy Zs. utcai lakók
írásban nehezményezték, hogy a Beöthy Zs. u. – Sport u. sarkon nyilvános wc-t
helyeztek el. A lakók ezzel nem tudnak egyetérteni és nehezményezték, hogy
véleményüket nem kérték ki. Építési engedély nélkül épült az illemhely, melynek a
város más, frekventált területen lenne a helye.  Mivel építési engedély nélkül épült,
máshol keressenek neki helyet. A lakók írásban várják az önkormányzat és a
Képviselő-testület döntését.
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Dr. Szöllősy Ferenc: 2008. évi költségvetésben szerepelt a városi illemhelyek
bővítésének szükségessége, melyre 10 M Ft-ot is biztosítottak. Sokat ezzel a
kérdéssel nem foglalkozott, csupán azt nézte meg, hogy a költségvetésben kere t
szerepel-e és megvalósult-e a beruházás. A lakók panaszát megkapta és a Műszaki
Osztály vezetőjével és az építészeti hatóság vezetőjével is konzultált. A válaszuk az
volt, hogy mivel a költségvetésben szerepelt a beruházás, ezért végrehajtották. A
munkát a Műszaki Osztály vezetője koordinálta. A munkatársak úgy foglaltak állást,
hogy az építmény nem engedélyköteles. Az illemhely megépítésének helyét a város
vezetőivel egyeztetni kell. A munkatársak a feladatot nyilván osztályvezetői
utasításra végezték el. A kivitelezés nem megfelelő, legalább is városképi
szempontból nem.
Egy hónappal ezelőtt megkereste az Államigazgatási Hivatal vezetőjét, hogy adjon
állásfoglalást arról, hogy az illemhely építési engedély köteles-e. Ha nem
engedélyköteles, akkor a lebontásról nem tud intézkedni. Ha építési engedély köteles
lett volna, akkor azonnal intézkedhet a lebontásról vagy az áthelyezésről. A
lakossággal, a Képviselő-testülettel egyeztetni kell. Ha máshová helyezik át, akkor
többe kerül az önkormányzatnak, hiszen a közművekre itt rákötöttek. Mindenképpen
arra törekszik, hogy korrekt megoldásra kerüljön sor.

Molnár Erika: Január elején kértek törvényességi észrevételt a Közigazgatási
Hivataltól. Véleményt még nem kaptak, mert ők is a régiós hivataltól kértek
véleményt a jogszabály értelmezéséhez. A jogszabály nem egyértelmű. Amikor a
jogszabályi értelmezés megérkezik és a költségvetési oldal is kimutatásra kerül,
akkor a Képviselő-testületet tájékoztatni fogják. A Jókai liget korszerűsítésekor már
felvetődött, hogy erre a területre egy illemhely építésére lenne szükség.

Hornig Rudolfné: Az épület nyilván azért került a sarki területre, mert a közműveket
innen lehetett a legegyszerűbben tovább vinni.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: A választ elfogadja, de írásbeli tájékoztatót is kér.

Horváth Gyula: A 9. választókerületben is nagyon sok beruházás történt, a nem
megfelelő minőségben elkészült utakat nem szabad átvenni.
A Honfoglalás utcában hétfőn az utolsó kandeláberen is kigyulladt a villany. Ezután
tegnap délelőtt telefonon jelezték, hogy átellenben, a Hétvezér utcában elaludtak a
villanyok.
A Frigyes tér – Vállalkozók útja bekötő úton komoly munkálatok folynak. A
lakótelepen történő beruházások elvégzése után nyilván nem maradnak közvilágítás
nélkül.

Takács József: A MOLAJ lakótelepen miért nem helyeztek el karácsonyi
díszkivilágítást? Ezen a területen is több területen nem világítanak a lámpák.
Több panasz érkezett a fűtésre, nem érkezik kellő hőfokú víz. A lakók folyamatosan
panaszkodnak erre. A MOLAJ-ban van egy autómosó. Az önkormányzatnak van
valamilyen elképzelése a hasznosításról.

Hornig Rudolfné: A közvilágítás javítására szerződéssel rendelkeznek. A hivatal
munkatársának kell jelezni ezeket a problémákat. A MOL lakótelepen teljes
közvilágítás újratervezését kell megvalósítani, de előtte a többi rendszert az E.On
Zrt-nek kell átadni. A díszvilágítást elhelyezték volna, de nagyon sok hibás része volt,
ezért nem tudták használni. Az elkövetkezendő időszak feladata lesz, hogy a fűtési
fejlesztésekről tárgyaljanak.
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Takács József: Nem nagy díszvilágításra gondolt, néhány tízezer forintból
megvalósítható lett volna a karácsonyi hangulat. Már a novemberi ülésen kérte, hogy
a díszkivilágítást ezen a területen is helyezzék el.
A területen az emberek este maximum sétálni mennek, ezért nagyon fontos lenne a
közvilágítás megoldása.

Hornig Rudolfné: Az égőcseréket már megkezdték, de a probléma folyamatosan
jelentkezik.

Hamrák Zsófia: A legjobb igyekezetük ellenére sem tudnak mindenkinek jót tenni. A
nyilvános toalett a környékbelieket zavarja. Az építményt nem jó helyre tették, de a
vonatra igyekvőknek és a játszóteret használóknak „jól jön”. Főjegyző úr nyilván
megtalálja a legjobb megoldást. Teljes elégedettséget nem tudnak elérni.
Az Arany J. u. 17. épület mellett játszóteret alakítottak ki, mely az ott lakók
megelégedettségére fog szolgálni.
A jövőben várhatóan nem lesz nagyon sok beruházás. Legyenek toleránsak. Inkább
megelégedettséget, ne problémákat jelezzenek.

Dr. Mészáros Gyula: A Térffy Gy. u. 10. sz. alatt több önkormányzati bérlakás is van.
Az udvarnak két kijárata van. A sétány és a gyalogos kijárat közötti 7 m-es terület
van, mely elhanyagolt, rendezetlen, szükség lenne egy betonjárdára.
A Rüdiger sétány és a CBA áruház közötti területen is szükség lenne járdára, így a
tavat körbesétálhatnák.
Gondolkodjanak el azon, hogy létrehozhatnak-e olyan rendeletet, hogy az
intézmények közvetlen közelében a dohányzás lehetőségét megtiltsák.

Dr. Szöllősy Ferenc: A költségvetés nélkül semmiről nem dönthetnek ami anyagi
kihatással jár. Minden képviselő kezdeményezheti rendelet-tervezet alkotását.
Javasolja, hogy az Ügyrendi Bizottság kezdeményezzen rendelet módosítási
javaslatot a hivatalnak.

Czita János: A mai ülésen szó volt arról, hogy január hónapban az országban
probléma volt a gáz biztosításával. Rendkívüli helyzet volt az ónos eső idején is, az
országban leállt a közlekedés, nagyon sok baleset volt. A városban jelentős
mennyiségű baleset nem volt. A lakosság részéről többen keresték meg a
jégmentesítéssel kapcsolatban. A Saxum Kft. képviselője elmondta, hogy először a
főközlekedési, majd a sűrűn lakott utcákat mentesítették. Azt is elmondták, hogy a
járdák jégmentesítése a lakosság feladata. A Koppány vezér úti járda gyalogjárda
vagy kerékpárút? Kinek a feladata a takarítása?
A városban sok helyen visszatérő probléma a közvilágítás. Több helyen előfordul,
hogy egyik nap rossz, a másik nap jó a közvilágítás. Egyik helyen megjavítják, másik
helyen elromlik a közvilágítás. A lakosság nincs tisztában azzal, hogy hol jelezze
ezeket a problémákat.
A Vezérek parkjában lévő ételbárral kapcsolatban elmondták, hogy a jogszabályok
adta lehetőségekkel élnek. Keressék meg a tulajdonost, hogy a felújítást végezze el.
Ne csúfítsák el a parkot.

Győri István: Októberben már megkérdezte, hogy miért nem a Saxum Kft. végzi a
közvilágítás felújításával kapcsolatos feladatot. A Saxum Kft. egy rövid idő után a
városban a problémákat megoldotta, 24 órán belül a rossz égőket cserélték.
Az E.On Zrt. „áldásos” tevékenysége ezen a területen nem látszik. A Hivatal tárgyaljon az
E.On-nak, hogy ismét visszaállhasson a bejelentési lehetőség a Saxumnál.
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Az artézi kút és a Tesco közötti átjárónál olyan nagy a sár, hogy nem lehet
közlekedni. A betonozott felületről nem lehet lelépni, mert nincs olyan magas lépcső.
Két kerítés között juthatnak el az áruházig, de itt legalább bokáig ér a hulladék. A
területet senki nem takarítja.
A tél még nem múlt el, de a kátyúk már megjelentek az utakon. Ha az időjárás
engedi, legalább a nagyobb kátyúkat számolják fel.

Hornig Rudolfné: A közvilágítást javító két villanyszerelő közül az egyik
munkaviszonya megszűnt, így a Saxum Kft. nem képes a feladat ellátására.
Nem engedélyezték a javításokat, mert a feltételeket nem tudták teljesíteni.

Győri István: Ha a szakember elmegy a cégtől, akkor egy másikat kell helyette
felvenni. Ha a tevékenységet akarják megszüntetni, akkor pedig nem vesznek fel
szakembert.

Nagy Zoltán: A salakos pálya megszüntetésekor a játszótérre az orgona bokrok
mellé tervezték az illemhelyet. A hivatal munkatársai szerint a közművek mellé kellett
elhelyezniük az illemhelyet. A megválasztott helyszín elhibázott.

Dr. Molnár Attila: A Peny Market melletti jelzőlámpa alig észrevehető. Többen kérték,
hogy tegyék jobban láthatóvá a lámpát.
A Csillag lakótelepen lévő lámpa is hol ég, hol nem, pedig a javítást elvégezték.
Többször beszéltek már a hídon elhelyezett lámpáról. A közútkezelő cég ígérte, hogy
hosszabb ideig biztosítja az áthaladást a híd felé. Az ígéretet nem teljesítették.
Komolyabb megkereséssel kell élni a közútkezelő felé, mert a hídon nem változott a
helyzet. Akár Észak-és Dél-Komárom közösen fordulhatna a szakhatósághoz.
A 13-as út bevezető szakasza beruházásával kapcsolatban sok kritika érte a várost.
Mikor fejezik be a beruházást? Ki tekintette át a terveket? Döbbenetes, ahogy
elkészült az út. Jogos a kritika.
Többen kérték az ónos eső idején a jégmentesítést. Nagyon nehéz volt a síkosság
mentesítés.
A Klapka Gy. u., Igmándi utca egy szakaszán korábban kikapcsolják a közvilágítást ,
mint a város egyes területein. Mi ennek az oka?
Január elején 116 lakó aláírásával ellátott kérvényt küldtek polgármester úrnak és a
képviselő-testületnek, melyben a Mártírok u. – Száva u. közötti gyalogos átkelőhelyre
jelzőlámpát helyezzenek el. Amennyiben lehet rendőri biztosítást is alkalmazzanak. A
kórháznál kiépített található jelzőlámpához hasonló lámpa itt is megfelelő lenne.
A könyvesbolt törzsvásárlói, dolgozói kérik, hogy az üzlet továbbra is
könyvesboltként üzemeljen.
A fiatalok első lakáshoz jutására vonatkozó támogatások esetében tavaly is a
költségvetés elfogadásáig terjedő időben a beadott kérelmeket fogadják el. Kéri,
hogy a következő ülésre készítsenek előterjesztést, hogy a költségvetés
elfogadásáig ezeket az igényeket kielégíthessék.

Dr. Mészáros Gyula: A novemberi ülésen jelezte már a Mártírok u. – Száva u. közötti
közlekedési problémát. Írásos választ is kapott a hivataltól, de azzal nem ért egyet,
mert a probléma jelenleg is fennáll.

Dr. Szöllősy Ferenc: „Áthozott” pénzmaradványa az önkormányzatnak jelenleg nincs.
Ez csak a zárszámadással egyidejűleg az új költségvetésben szerepelhet. Minden
ilyen döntéshez a Képviselő-testület új döntése szükséges. Újra kell dönteni arról,
hogy a tavalyról megmaradt szabad pénzeszközt hogyan használják fel.
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A könyvesbolt ügye a Képviselő-testület elé kerül. Két évvel ezelőtt egy bank kereste
meg az önkormányzatot. Ha a könyvesbolt a bérletéről lemond, akkor igényt tart az
ingatlanra. Lehetséges, hogy a bank és a könyvesbolt már tárgyalt a bérleményrő l.
Ha több jelentkező van, akkor a bérleti jogot kell licitáltatni azzal, hogy az ingatlanon
milyen tevékenység folytatható. Több kérelem is érkezett a bérleti jog folytatására, de
a könyvesbolttól még nem kaptak hivatalos levelet a bérleti szerződés felmondására.
A licitálást nagyon fontosnak tartja. De még fontosabb, hogy ne maradjon méltó
könyvesbolt nélkül a város.
Az E.On Zrt. a közvilágítást fél órával korábban kapcsolja ki. A Képviselő-testület
megtilthatja ezt?
Olyan jogszabály jelent meg, mely alapján a jövőben a jégmentesítést sóval nem
végezhetik. Arra kell felkészülnie a Saxum Kft-nek, hogy a só helyett más anyagot
szerezzenek be.
A Lidl beruházással jelzőlámpát építenek be, vélhetően a közútkezelő nem engedi
meg a Mártírok útján újabb jelzőlámpa elhelyezését.

Győri István: Nehezen tudja elképzelni, hogy egyik utcában fél órával korábban
kapcsolják le a közvilágítást. Elfogadhatatlan, hogy bizonyos útszakaszokon a
közvilágítást lekapcsolják.
Többször szó volt arról, hogy a közvilágítási tevékenységet újra kell pályáztatni. A
feltételeket úgy kell meghatározni, hogy ezek a problémák ne fordulhassanak elő.

Szabados Edit: A múlt hét elején nagyon sok hiba volt a közvilágításban. Többszöri
egyeztetés után kiderítette az E.On Zrt. a hiba okát. A jelenlegi hangfrekvenciás
vezérlésüket rádiófrekvenciás vezérlésre állítják át és volt egy szoftver hiba is. Az
elmúlt hét elejei tömeges közvilágítás meghibásodás csütörtökre megszűnt. A
program módosítás során elvégezték a reggeli kikapcsolás módosítását is.
A Száva u. – Mártírok útja gyalogátkelőhellyel kapcsolatban a közútkezelő cég
forgalomszámlálást javasolt. Forgalom elől elzárt szigetet javasolnak kialakítani.
A híd jelzőlámpáját december 23-án módosították. A Rákóczi rakpartnál detektort
helyeztek el, mely a bejövő járműveknek ad szabad utat. A vasút felőli oldalon is
lerövidítették a közlekedési lehetőséget. A módosítás a problémát nem oldotta meg.

Dr. Molnár Attila: A fiatalok első lakáshoz jutásával kapcsolatban készül előterjesztés
a következő ülésre?

Dr. Kerekes Tibor: Örül annak, hogy az E.On Zrt. megoldotta a közvilágítási
problémát.
A képviselők vagyonnyilatkozata leadási határideje 2009. január 31., mely egy
szombati nap. Kéri, hogy a vagyonnyilatkozatot minden képviselő adja le a jegyzői
irodában.

Nagy Zoltán: Önkormányzat nem mondhatja egy vállalkozásnak, hogy a
könyvesboltot üzemeltesse, akkor is, ha nem gazdaságos. Komárom nem maradhat
könyvesbolt nélkül. Ha a városban nem lesz nagy alapterületű bérlemény, akkor
mindenki nagyobb rizikót lát abba, hogy könyvesboltot nyisson. A bérleti jogviszonyt
hivatalosan még nem mondták fel. Amennyiben ez megtörténik, a nagyobb
könyvkereskedő cégeket keressék meg azzal, hogy lehetőség van a könyvesbolt
kialakítására.

Hamrák Zsófia: Támogatja, hogy ha egy mód van rá, legyen könyvesbolt a Jókai
téren.
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Az Arany J. u. páros oldalán, a török étterem mellett nincs járda, az úttesten kell
közlekedni. Információi szerint a terveket készítik. Jó lenne, ha ebben a ciklusban ez
a probléma megoldódna.
Az Arany J. u. 7. előtti trafóház területet vesz el a parkolóból. A lakók írásban
jelezték, hogy szükségük lenne még parkolóra. A szomszéd tömbnél a zöld terület
egy méterrel rövidebb, itt helyezték el a trafóházat. Kéri a hivatalt, hogy erre a
kérésére írásban válaszoljon.

Szabados Edit: Az Arany J. utcai járdaszakasz tervezése elkészült. A III. számú
útberuházás keretében közbeszerzési eljáráson szerepelt. Tudomása szerint ez a
közbeszerzési eljárás nem volt eredményes.

Nagy Gábor: A könyvesbolt jelenlegi bérlője nem élt még a felmondás lehetőségével.
Telefonon nem tudták elérni a cégvezetőt. Az alkalmazottak is bizonytalanságban
vannak, nem tudják, mi lesz a munkahelyükkel. Hivatalos levélben kérték, hogy a
cégvezető nyilatkozzon arról, mi a szándéka a könyvesbolttal. Az üzlethelyiséget
könyv és kulturcikk terjesztésére lehet kibérelni. Van olyan érdeklődő, aki két
könyvkiadóval is kapcsolatban áll. A pályáztatást a hivatal is támogatja, melyet üzleti
tervvel kell összekapcsolni.

h/ Jelentés a 83/2007. (IV. 19.) számú képviselő-testületi határozatok
végrehajtására.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

 /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Az előterjesztést a Képviselő-testület zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 12/1-2/2009.(I.18.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

i/ Lakáscsere bérlő kezdeményezésére.

      Előadók: Zatykó János polgármester
                     Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

 /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Az előterjesztést a Képviselő-testület zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 13/2009.(I.18.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.
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j/ Önkormányzati tulajdonban lévő lakóépület, valamint lakások bérlői további
jogosultsága – szociális helyzet alapján létrejött bérleti- jogviszony vizsgálata a
Hétvezér utca 16. szám alatti épület a Gyár utca 26-30/1., Laktanya-köz 10-
16/6., Mártírok útja 25/A. 3/1. szám alatti lakások tekintetében.

Előadó: Zatykó János polgármester

 /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Az előterjesztést a Képviselő-testület zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 14/1-14/2009.(I.18.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

k/ Önkormányzati tulajdonban lévő bérlakásokra bérbevételi ajánlatok.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Az előterjesztést a Képviselő-testület zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 15/1-6/2009.(I.18.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

l/ Hétvezér utca 10-12-ben  megvalósuló projekt bemutatása, értékelése.

Előadók: Zatykó János polgármester
                      Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

 /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Az előterjesztést a Képviselő-testület zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 16/2009.(I.18.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

m/ A komáromi 30 hrsz-ú, a volt Mezőgazdasági Kombinát Igmándi úti
irodaépületének felajánlása értékesítésre.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./
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Az előterjesztést a Képviselő-testület zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 17/2009.(I.18.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

 n/  Fontana Bük Ingatlanhasznosító Kft. tulajdonában lévő, a Lengyár területén
található

      385/171/A/2., 1385/172, 1385/174, és a 1385/192 hrsz-ú ingatlanok felajánlása
      értékesítésre.

      Előadók: Zatykó János polgármester
                     Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

 /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Az előterjesztést a Képviselő-testület zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 18/2009.(I.18.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

o/ A Gyár utca 14. szám alatti ingatlan értékbecsléséről beszámoló.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

 /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Az előterjesztést a Képviselő-testület zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 19/2009.(I.18.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

p/ A „Saxum” Kft. jegyzett tőkéjének rendezése az apport bejegyzésével.

Előadók: Zatykó János polgármester
                       Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

 /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./
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Az előterjesztést a Képviselő-testület zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 20/2009.(I.18.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

r/ 2007. évi ügyvezetői prémium kifizetéséhez fedezet biztosítása.

      Előadó: Zatykó János polgármester

 /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Az előterjesztést a Képviselő-testület zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület határozatot nem hozott.

s/ Komturist-Komárom Kft. Alapító Okirata módosítása.

Előadók: Zatykó János polgármester
                       Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

 /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Az előterjesztést a Képviselő-testület zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 21/2009.(I.18.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

t/ Komárom Városi Televízió Kft. Alapító Okirata módosítása.

Előadók: Zatykó János polgármester
                       Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

 /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Az előterjesztést a Képviselő-testület zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 22/2009.(I.18.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.
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u/ GLOB Komárom belvárosra tervezett kiskereskedelmi projektje.

    Előadó: Hornig Rudolfné alpolgármester

Az előterjesztést a Képviselő-testület zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 23/2009.(I.18.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

Több napirend nincs, Zatykó János polgármester a részvételt megköszöni, a
Képviselő-testület ülését berekeszti.

Kmf.

Dr. Szöllősy Ferenc Zatykó János
címzetes főjegyző polgármester


